

Open Parochieraad van 26 maart 2009 – VERSLAG

Aanwezig: Lieve Bastiaens, Jan Cox, Paul De Bois-pastoor, Rik De Vleeschauwer, Paul Dhondt, Francine Geens, Rita Gubbi, Jean-Marie Houben- diaken, Peter Van Beek, Thea Van Gelder-Peeters, Zr.Hedwig, Peter Verstuyft-voorzitter, Gerd Verstuyft, Zr.Vic Brems, Doris Van der Aa.

Verontschuldigd: Denise Bernaerts, Raoul Bertrand, Herman Dister, Mia Kuyken, Bob Laenen, André Paessens, Chris Pilate, Gerda Renap, Ivo Sauviller, Rita Van Gansen, Lieven Van den Eede, Walter Vermeylen.

---

Verslag

**1. Verslag van 8 januari 2009.**

Zr.Brems meldt dat de Vincentiusvereniging geen aanspraak meer zal maken op een extra omhaling in de kerk ten voordele van de werking. De voedselverzameling die gebruikelijk tijdens de advent gebeurde, zal hiervan losgekoppeld worden.

**2. Vragen/Antwoorden**

- a. Zoals we al wisten, wordt er gewerkt aan een **nieuwe website**. Lieven en Paul Dhondt houden zich bezig met de technische kant van de zaak en Paul De Bois met het inhoudelijke. Hij heeft een afspraak gemaakt met Paul Scheelen, pastoor van St.-Paulusparochie, die over een bijzonder goede website beschikt. Francine Geens stuurde al een uitnodiging naar alle organisaties en werkgroepen van de parochie om informatie te verkrijgen.

**Dringende oproep aan de groepen: vergeet niet in te gaan op de uitnodiging van Francine, stuur je informatie op. Uitstellen helpt ons niet vooruit!**

Natuurlijk blijft een website niet de enige weg tot communicatie.

Volgende OPR zal Paul De Bois een fototoestel meebrengen om een foto te trekken van de OPR.

Rik dv vraagt aandacht voor de twee vrijwilligers die in het verleden de website verzorgd hebben; Fons en Maurits. Paul De Bois zal contact opnemen met Fons.

Dit is weeral een stap vooruit.

- b. **K12 en 1° communie**, afstemming van de financiële aanpak.  
**Besluit:** als inkomsten kan de catechesewerking een deelname vragen aan de ouders en beschikken over het mandje van de collecte op de dag van de viering. Hiervan worden de randactiviteiten bekostigd.  
Indien dit niet voldoende blijkt te zijn, kunnen ze beroep doen op de parochierekening. Ieder houdt zijn kas zelf bij en een eenvoudige boekhouding (in-uit).  
Het PT verwacht, na de werking, dat deze boekhouding ter verantwoording wordt voorgelegd (bij Paul Dhondt).

**c. Uitgestelde punten.**

**Geloofsvorming.**

Het PT stelt hierover een beslissing uit tot geweten is welk het jaarthema zal zijn van de Belgische bisschoppen.

### Zangboek JUBILATE

Paul De Bois deelt mee dat de kerkraad van de Verrezen Heer hun overschot aan zangboeken kan overmaken aan onze parochie. (zie vorig verslag). De pastoor volgt dit op.

De pastoor deelt mee dat hij een lijst zal bijhouden van de genomen beslissingen en deze zal overmaken op het einde van het jaar aan Rik dv om te publiceren via de emailgroep OPR.

### 3. Vieringen GOEDE WEEK

Het PT maakt een kaartje waarop de vieringen van de Goede week vermeld worden. Er wordt ook vermeld hoe de verplaatsing naar de kerk van de Verrezen Heer geregeld kan worden.

Palmzondag: zondag 5/04 om 10u, feest 85 jaar KWB

Biechtviering: St.-Theresia, dinsdag 07/04 om 19u30

Witte donderdag: 09/04 om 19u30 Heilig Sacrament

Rita en Maria zullen de mensen in de kerk verwelkomen en beleefd aandringen om vooraan te gaan zitten.

Goede Vrijdag: 10/04 om 15u kruisweg

Stille zaterdag: 11/04 paaswake in de kerk van de Verrezen Heer om 20u. Vervoer wordt georganiseerd.

Paaszondag: 12/04 eucharistie om 10u

Paasmaandag: geen dienst

### 4. Terugblik

#### a. K 12.

Kruisoplegging op zaterdag 21 maart met weinig volk. Het stond ook niet uitdrukkelijk vermeld in K+L. Er kan natuurlijk nog een artikel verschijnen (met foto) in een van de volgende K+L. Pastoor Paul De Bois vat het vormselgebeuren als volgt samen: zij vragen cadeautjes en wij geven een sacrament (vrij naar een collega).

#### b. Koffiestop voor Broederlijk Delen.

De koffiebabbel was gezellig, wellicht minder aandacht voor de film over India. Suggestie: beiden niet samen laten vallen. De koffiebabbel brengt ons op het idee om bv. maandelijks zo'n koffie te organiseren na de viering. De pastoor laat weten dat hij daar niets tegen heeft.

Tegelijk suggereert Gerd V. om schermen (op wieltes) te laten maken, om de stoelenmassa in tweeën te splitsen.

**Dit punt zetten we terug op de agenda (Vragen/Antwoorden).**

### 5. Organisaties en groepen aan het woord.

#### a. Financiële commissie, stand van zaken (Peter V.)

Op 8 maart kwam de commissie samen. Er is nog wat werk aan de winkel voor de vzw Parochie H.Sacrament (beheerder van het Parochiecentrum). De pastoor laat weten dat hij het 'verslag' heeft ontvangen voor de aansluiting van deze vzw bij de Dekanale vzw, eveneens de gelden van de HHF. Met de kerkraad zijn er afspraken gemaakt die op papier staan. Peter legt er de nadruk op dat de bereidheid tot samenwerking best aanwezig is (zo bv. de lening aan de kerkraad wegens liquiditeitsproblemen).

Het PT zal een financieel plan opstellen voor de parochie.

**In dit verband vraagt het PT of er bepaalde werkgroepen zijn die denken aan bijzondere, hogere uitgaven in de nabije toekomst. Vraag stellen aan het PT (Paul Dhondt).**

Peter V. vraagt naar een duidelijk statuut voor deze financiële commissie, binnen de lijnen van het PT, vanuit de vaststelling dat er voldoende vrijwilligers zijn die zich deze materie ter harte willen nemen en op deze wijze pastoor en diaken vrijstellen van materiële zorgen, zodat zij meer tijd hebben om zich te wijden aan hun pastorale opdracht.

De pastoor heeft een voorstel klaar, dat hij zal voorleggen op het volgende PT. Wordt opgevolgd.

- b. Hinkelpad.** Omdat de school een aangroei kent van leerlingen, werd het aankoopdossier even uitgesteld, omdat de subsidies aanmerkelijk kunnen verhogen.
- c. Ziekenzorg (ACW).** Bij afwezigheid van André maakt Rik dv (op zijn verzoek) reclame voor de actie 10 miljoen stappen van 19 april (zie ook K+L). Inschrijven bij André: Apollostraat 76, tel 03/322.32.30, liefst via email : [andre.paessens@pandora.be](mailto:andre.paessens@pandora.be)
- d. Communicatie.** Er zijn al verschillende vergaderingen doorgegaan. Hoewel het nog niet volledig duidelijk is wat juist de opdracht is van deze werkgroep, werd er al werk gemaakt van: het opstellen van een nieuwe website (zie boven), een bezoek aan St.-Theresia, de suggestie voor mobiele wanden in de kerk als infomuur, de vaststelling van soms gebrekkige interne doorstroom van informatie, een soort van abonnering op een emailgroep, is de gang tussen de kaarsenkapel en het cenakel een geschikte plaats, de relatie met het PT, aanwezigheid van iemand van de permanentie, een nieuwe plek voor de parochie-etalage.... Veel vragen dus nog, maar zeker weer een stapje vooruit. De volgende keer komt deze groep samen op 22 april 2009. Er wordt aandacht gevraagd voor een open communicatie ten opzichte van Maurits die jarenlang de tafel en de etalage en de gang heeft voorzien van de nodige informatie!

**Tussendoor wordt de vraag gesteld of het secretariaat niet best zou beschikken over internet.**

- e. K+L.** Van 17 mei tot 12 juni moet elke correspondentie voor K+L gaan via Jean-Marie Houben.  
Francine vraagt om alle data die gewijzigd zijn tov die in het GROENE BOEKJE aan haar zouden meegedeeld worden. **(bv. de lentepoets die doorgaat op maandag 6 april).**
- f. Lectoren.** De oproep van vorige keer door Rita vg heeft vier nieuwe lectoren opgeleverd.
- g. K12.** De interviews bij 12 parochianen door de kandidaat-vormelingen is best goed verlopen. Zou hier op een of andere manier niet wat meer ruchtbaarheid kunnen aan gegeven worden, bv door een artikel in K+L.
- h. Vincentius.** Zoals hierboven al vermeld verkiest de vereniging haar jaarlijkse voedselinzameling niet meer te houden tijdens de advent. Frieda zal hierover een gesprek hebben met het PT. Er wordt gevraagd of Vincentius een artikel kan verzorgen voor K+L.

## 6. Varia.

- a. PT.  
**Rita Gubbi, secretariaat, is het nieuw lid van het PT. Applaus!**
- b. Kerkraad. Heraanleg van het kerkplein (speciale omhaling in mei)
- c. Vitrinekast zal verhuizen naar het secretariaat.
- d. Sensor op het buitenlicht: wordt overwogen.
- e. De bloembollen (blauwe druifjes) uitgedeeld nav 85 jaar parochie zijn bijna in bloei.
- f. Er wordt gedacht aan een gezellig ontbijt voor OPR en PT en....alle vrijwilligers?
- g. Het Hinkelpad zoekt nog één vertegenwoordiger van de lokale gemeenschap (iemand die deelneemt aan de OPR?) om lid te worden van de 'schoolraad'.
- h. Thea Peeters zoekt vrijwilligers die pannenkoeken kunnen bakken voor het 11 juli-feest van het district Berchem.
- i. Zoals met Lichtmis een schelp wordt gegeven aan de nieuwe ouders, een kruisje bij een overlijden met Allerzielen, zo wordt aan de gehuwden een kruisje gegeven met twee ringen.

**Volgende OPR op donderdag 18 juni 20u in het PC (met FOTO)**

**Steun Broederlijk Delen: 00-000092-92,  
giften vanaf € 30.00 zijn aftrekbaar van de personenbelasting (2010).**

Ga eens kijken naar: [www.broederlijkdelen.be](http://www.broederlijkdelen.be)  
[www.kerknet.be](http://www.kerknet.be)

Verslag: rikdv